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Zápisnica 

Z riadneho zasadnutia OZ vo Vrbnici, ktoré sa uskutočnilo dňa 5.3.2024 

o 16:30 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



PROGRAM : Návrh programu podľa pozvánky /Príloha č. 1/ 
Úvodné náležitosti  
V súlade s § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a v znení neskorších predpisov z 
riadneho Obecného zastupiteľstva vo Vrbnici otvoril starosta obce p. Dominik Tokár privítaním 
poslancov OZ a prečítal návrh programu zasadnutia. 

Konštatoval, že na zasadnutí OZ je väčšina prítomných poslancov, takže obecné zastupiteľstvo je 
podľa § 12 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. spôsobilé rokovať a uznášať sa vrátane prijímania 
všeobecné záväzných nariadení. /Príloha č. 2 – prezenčná listina/ 

Počet prítomných : 7 
Počet neprítomných : 0 
Z toho ospravedlnení :0   

Neospravedlnený : 0 

Starosta obce p. Dominik Tokár určil za overovateľov zápisnice: Dušan Kudelás, Juraj 
Dubjak 

UZNESENIE č.1/2024 
Z riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 

Vrbnica zo  dňa:  

5.3.2024 

 

 

K bodu 1 Program jednania riadneho zasadnutia OZ Vrbnica  

Obecné zastupiteľstvo Obce Vrbnica podľa §12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v z. n. p. 

konštatuje, že 

obecné zastupiteľstvo ako celok v zmysle §12 ods. 7 zákona o obecnom zriadení je schopné 
rokovať a uznášať vrátane prijímania VZN  

schvaľuje  

v zmysle § 12 ods. 5 program Riadneho zasadania obecného zastupiteľstva  

Hlasovanie: 

Za: 7 Juraj Dubjak, Richard Dubjak,Matúš Petera,Jolana 
Kančiová,Dušan Kudelas, Ján Šutai Paľo, Ján Tokár 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní:    

Konštatujem , že uznesenie bolo prijaté. 

 
 



2./Rozpočet obce na rok 2024 
Ing. Miroslav Tkáč – ekonóm obce predniesol prítomným poslancom návrh rozpočtu obce 
Vrbnica na rok 2024. 

Ing. Miroslav Tkáč: „Poprosím Vás p. Kudelás, aby ste vypli nahrávanie zasadnutia.“ 

Dušan Kudelás na upozornenie nereaguje a nevysvetlil  dôvod svojho konania. 

Dominik Tokár - starosta obce: „ poprosím pán poslanec aby ste vypli nahrávanie.“ 

Poslanec obecného zastupiteľstva Dušan Kudelás napriek upozorneniu starostu obce nevypol 
nahrávanie. 

Rovnako upozornil Ing. Miroslav Tkáč – ekonóm obce pána Kančiho Ladislava – 
pozorovateľa obecného zastupiteľstva,  aby vypol nahrávanie. Na upozornenie nereagoval 
a nakoniec opustil rokovaciu miestnosť. 

Rozprava: 

Dušan Kudelás: „Prečo sa opakujú niektoré položky? Pripadá mi to ako  rozpočet iba pre 
materskú školu, základnú školu a obecný úrad a zvyšok je rezerva? Nevidím nič pre obec. 
Aké ma plány starosta na tento rok?“ 

Ing. Miroslav Tkáč - ekonóm obce: „Položky sa dajú presunúť ak sa niekde ušetrí. Vo 
štvrtok sa máme stretnúť s pánom ohľadom chodníkov na hradskej ulici.“ 

Dušan Kudelás: „ Ja nechcem nič, len aby sa urobilo niečo pre obec a pre všetkých občanov. 
Nech sa znížia napr. náklady na obedy v škole...“ 

Ing. Miroslav Tkáč - ekonóm obce:  „V obci začala od februára fungovať MOPS-ka tam 
budú voľné finančné prostriedky. Môžeme ich použiť na kamerový systém.“ 

Dušan Kudelás: „Chcem sa ešte opýtať, keď spomínate tie MOPSky, ako sú platení? 
Refundujú sa?  

Ing. Miroslav Tkáč - ekonóm obce:  „Aj aj,. 25 % a 75%“ 

Dušan Kudelás: „Ďalej by ma zaujímalo, prečo nie je zverejnený záverečný účet za rok 2022 
a ešte by som chcel v ďalšom rozpočte vidieť kamery a chodníky, prečo to tam nie je?“ 

Ing. Miroslav Tkáč - ekonóm obce: „Je to uvedené v rozpočte podľa kódu ako réžia. Ďalšie 
peniaze sa zohnali cez stranu HLAS vo výške 4000 Eur.“ 

Dušan Kudelás: „Viem, že vám ich  strana sľúbila a viem že aj na čo vám ich sľúbili.  “ 

Juraj Dubjak: „My ako poslanci by sme mali byť informovaní. Niekedy sa robila kontrola 
plnenia uznesení. Treba to zase začať zase robiť. Každé zastupiteľstvo na začiatku by mal 
starosta informovať, čo sa v obci spravilo a ako sa plnia úlohy z minulého zasadnutia.“ 



Dušan Kudelás: „Rád by som sa dozvedal veci od starostu a nie z internetu, keď je už všetko 
zverejnené, napr. o výstavbe materskej školy.“ 

Dominik Tokár – starosta obce: „Súhlasím, od budúceho zastupiteľstva budeme poslancov 
informovať o všetkom čo sa v obci deje.“ 

K vedenému bodu neboli vznesené žiadne iné  pripomienky. 

Starosta obce predniesol návrh na uznesenie. 

 

 
UZNESENIE č.2/2024 

Z riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 

Vrbnica zo  dňa:  

5.3.2024 

 

 

K bodu 2/ Schválenie rozpočtu obce Vrbnica na rok 2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vrbnica podľa §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v z. n. p. 

berie na vedomie 

-návrh rozpočtu na rok 2024 

schvaľuje 

- rozpočet na rok 2024 

Hlasovanie: 

Za: 5 Richard Dubjak, Juraj Dubjak, Matúš Petera, Jolana 
Kančiová, Ján Tokár 

Proti:   
Zdržal sa: 2 Ján Šutai Paľo, Dušan Kudelás 
Neprítomní:    

Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. 

3./Rôzne 



Starosta obce predniesol žiadosť pani Zlatici Plutkovej ohľadom  odpustenia poplatku za daň 
z nehnuteľnosti a poplatku za TKO. Svoju žiadosť odôvodnila tým, že je starobnou 
dôchodkyňou a manžel je ťažko zdravotne postihnutý. V zastúpení pani Zlatici Plutkovej 
prišla na jednanie dcéra Dana Plutková, ktorá preukázala príjmy do domácnosti. 
 
Rozprava: 
 
Dubjak Juraj: „ Sú osoby, ktoré su na tom horšie ako vy. Máte do domácnosti tri príjmy.“ 
 
Ján Šutai Paľo: „Daň máte iba 29,94 Eur na rok, to nie je až tak veľa.“ 
 

K vedenému bodu neboli vznesené žiadne iné  pripomienky. 

Starosta obce predniesol návrh na uznesenie. 

 
UZNESENIE č.3/2024 

Z riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 

Vrbnica zo  dňa:  

5.3.2024 

 

K bodu 3/ Rôzne – žiadosť Zlatici Plutkovej 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vrbnica §11 ods. 4 Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z. n. p. 

Berie na vedomie 

Žiadosť Zlatici Plutkovej o odpustení poplatkov za daň z nehnuteľnosti a poplatku za TKO 

schvaľuje  

Žiadosť Zlatici Plutkovej o odpustení poplatkov za daň z nehnuteľnosti a poplatku za TKO Hlasovanie: 

Za:   
Proti: 3 Juraj Dujak, Ján Šutai Paľo, Richard Dubjak 
Zdržal sa: 4 Dušan Kudelas, Matúš Petera, Ján Tokár, Jolana 

Kančiová 
Neprítomní:    

Konštatujem , že uznesenie bolo prijaté. 

4./Záver 
Nakoľko bol program riadneho zasadnutia vyčerpaný, starosta obce poďakoval všetkým 
prítomným a poslancom a ukončil zasadnutie. 
 
Overovatelia :  Juraj Dubjak, Dušan Kudelás 



 
 
 
Zapisovateľka: Štefánia Dudášová 

 
Dominik Tokár v. r.               
starosta obce  

 


